附錄 2:「2025 年台灣創新技術博覽會」海外人士參展優惠補助方案

項目	對象	攤位優惠	備註
海人大台	個別外商、發明 國國外發明 國外發明 國外發明展 主 國外發明展 一 一 一 一 一 一 一 一 一 一 一 一 一	條件 1: 若為首次或近兩年內 (即 2023-2024 年)未曾 參加本展者,贈送 1 個 淨地攤位(標攤裝潢須 自付)。	每國限一名,依受理報 名順序決定,以10名為 限(10國)。 其它來臺(包含但不限 如隔離檢疫、簽證、機 票住宿等)及展出費用 (包含但不限如裝潢)等 皆需自付。
多優惠		條件 2: 或承租 6 個(含,約 54 平方米)以上攤位:淨 地攤位費 8 折(標攤裝 潢不提供折扣)	 同時符合攤位優惠條件1和2者,贈送1個淨地攤位,剩餘淨地攤位。剩餘淨地攤位8折優惠。 主辦單位保有審查本方案參加者資格之權利。

[↑]2025 Taiwan Innotech Expo Subsidy Program For Overseas Exhibitors

Item	Object	Booth discount	Remark
Subsidy Program For Overseas Exhibitors	Individual exhibitor or National group units Ex: Foreign Invention Associations, organizers of foreign invention exhibitions, etc.	Condition 1: Those who have not participated in this exhibition for the past two years (2023, 2024) will receive a complimentary raw space booth (approx. 9 square meters, exclusive of the shell scheme). The organizer will assign the space location. Condition 2: Those who have rented 54 square meters or more will receive 20% off the rental price (no discount for the shell scheme)	 This offer is limited to 1 person or 1 group per country, determined by the registration and eligibility order; a maximum of 10 exhibitors are eligible for this offer (10 countries). Other expenses, including but not limited to quarantine charges, visa, traffic, and accommodation, are to be borne by the participant. Those who meet conditions 1 & 2 will be eligible for complimentary raw space (apdprox. 9 square meters, exclusive of the shell scheme) and 20% off the remaining rental raw space.